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Abstract (en)
[origin: WO8702949A1] An operation system for high speed underground trains, in which the stations are not directly situated on the railway lines
but on branches that run parallel to the lines. The stations are hermetically sealed from the transport tunnels at their branching points during straight
through traffic, so that the operation of the stations will not be disturbed by the shock of compressed air generated in the transport tunnels.

Abstract (fr)
Dans un système d'exploitation de voies souterraines de transport à haute vitesse, les gares ne se trouvent par sur les tronçons eux-mêmes mais
sur des embranchements parallèles de ceux-ci. Les gares sont isolées à la hauteur des embranchements avec les tunnels de transport de manière
hermétique lors du passage des trains en ligne directe, de sorte que l'exploitation des gares ne puisse pas être dérangée par l'impact de l'air
comprimé généré dans les tunnels de transport.
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